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ŠKOLNÍ FÓRUM 2025 

Místo konání: Základní škola Valašské Klobouky 

Termín: 11. února 2025 od 8.00 hodin do 11.00 hodin 

Účastníci: členové žákovského parlamentu, Mgr. Eva Fialová (koordinátorka ZM a MA 21, Ing. 

Petr Kozel (facilitace), Josef Bělaška (starosta, politik ZM), Ing. Jaroslav Baloušek 

(místostarosta města), Mgr. Karel Ptáček (ředitel školy), Ladislava Šindlerová (vychovatelka). 

V letošním roce se konalo v pořadí již sedmé školní fórum Základní školy Valašské Klobouky. 

Fórum zahájil ředitel školy Karel Ptáček a starosta města Josef Bělaška. 

Ředitel školy prezentoval TOP 10 problémů ze čtvrtého školního fóra 2024.   

VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ TOP 10 2024 

Pořadí Téma Body 

1. Bufet 59 

2.  Venkovní posilovna 16 

3.  Větší agresivita žáků bez mobilů 15 

4.  Více exkurzí 14 

5. Nevhodné připomínky učitelů 10 

6.  Nové (lepší) počítače  9 

7. – 8. Interaktivní tabule  7 

7. – 8. Více výuky venku  7 

9.-10. Otevření školní zahrádky o přestávkách  4 

9.-10. Nemluvit u zápisu  4 

 

Vedení školy se problémy zabývalo a v průběhu roku se podařilo naplnit nebo naplánovat 

všechny body. 

Vedení města se také vyjádřilo ke všem bodům z roku 2024. 

VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ 2024 MĚSTO 

Pořadí Téma Body 

1.  Golf 16 

2.  Venkovní posilovna   7 

3. Osvětlení cyklostezky   4 

4. Autobusová zastávka   2 

5.-6. ZUŠ   1 

5.-6. Není místo, kde jít do tepla   1 

 Rekonstrukce kulturního domu   0 

 Více letních akcí   0 

 Zrušení akvaristiky   0 

 Schody za obchodem Fiala   0 

 Rekonstrukce tribuny   0 
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Samotnému školnímu fóru předcházela anketa, která proběhla ve všech třídách základní 

školy.  

1. otázka: Jaké nápady chcete, aby zástupci vaší třídy na školním fóru projednali? 

2. otázka: Město Valašské Klobouky bude opravovat sportovní areál v sídlišti Palackého. Jaké 

herní prvky byste zde chtěli mít? Měl by to být skatepark? Minigolf? Volejbalové hřiště? 

Kluziště?  

Bylo odevzdáno 22 vyplněných anketních listů. 

Požadavky z bodu 1 byly projednány na setkání žákovského parlamentu dne 3. února 2025. 

Bod 2 byl zpracován a postoupen jako podklad k dalšímu rozhodování vedení města – příloha 

č. 3. 

Před zahájením práce byl žákům dán úkol: 

- Napište to, co se vám nejvíc líbí ve městě. 

- Napište to, co se vám nejméně líbí ve městě. 

Tato krátká aktivita měla nastolit spolupráci u jednotlivých stolů, schopnost komunikovat 

společně (výsledky příloha č. 1). 

Poté už byl vysvětlen postup práce. 

Žáci 5. až 9. ročníku pracovali ve skupinách po 6 u šesti tematických stolů: 

1. Vzájemné vztahy 

2. Vybavení školy 

3. Mimoškolní aktivity 

4. Stravování a životní styl 

5. Obsah a rozsah výuky 

6. Školní areál, doprava 

 

Žáci psali to, co chválí i to, co by chtěli zlepšit. 

Po hlasování a sečtení hlasů pokračovali v práci na téma město. Opět psali to, co chválí a to, 

co by se mělo z jejich pohledu zlepšit. 

Sestavená TOP 10 problémů z fóra byla komunikována žákovským parlamentem, a to dne 12. 

02. 2025, aby došlo k ujasnění a upřesnění položek. Zejména u těch, které žáci psali 

jednoslovně. Ověřovací anketa byla spuštěna 12. 02. 2025 a trvala do 19. 02. 2025, a to 

v prostředí EDUPAGE.  

Výsledky školního fóra – příloha č. 2 
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V pondělí 17. 02. 2025 se uskutečnil Den se starostou (a místostarostou). Žákovský parlament 

strávil s vedením města část pracovního dne. Byly také diskutovány položky, u kterých žáci 

vnímají prostor pro zlepšení (oblast město). 

Tisková zpráva: 

https://www.valasskeklobouky.cz/zaci%2Dse%2Dna%2Dpul%2Ddne%2Dpripojili%2Dke%2D

starostovi%2Da%2Dmistostarostovi/d-485888 

 

Tisková zpráva ze školního fóra: 

https://www.valasskeklobouky.cz/zaci%2Dna%2Dskolnim%2Dforu%2Dsestavili%2Dsve%2D

priority%2Dna%2Dspici%2Dzebricku%2Dje%2Dvice%2Dexkurzi%2Da%2Dvyletu/d-486060 

 

Výsledky školního fóra budou předloženy komisi pro Zdravé město, strategické plánování a 

místní Agendu 21. 

 

https://www.valasskeklobouky.cz/zaci-se-na-pul-dne-pripojili-ke-starostovi-a-mistostarostovi/d-485888
https://www.valasskeklobouky.cz/zaci-se-na-pul-dne-pripojili-ke-starostovi-a-mistostarostovi/d-485888
https://www.valasskeklobouky.cz/zaci-na-skolnim-foru-sestavili-sve-priority-na-spici-zebricku-je-vice-exkurzi-a-vyletu/d-486060
https://www.valasskeklobouky.cz/zaci-na-skolnim-foru-sestavili-sve-priority-na-spici-zebricku-je-vice-exkurzi-a-vyletu/d-486060
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Výsledky: 

- Příloha č. 1  

- Příloha č. 2 

- Příloha č. 3 

 

 

 

 

 

 

Zpracovala: Eva Fialová, koordinátorka ZM a MA21 


